
 
 

                   
 

                                    P R O T O K O L L 
 

                 LANGRENNSKOMITEMØTE nr. 18 - 2020 – 2019/2020 sesongen 
 
                        Norges Skiforbund Langrenn 

 
 
Dato:     Mandag 28. september 2020  
Sted:     Teams 
Tid:     kl. 1700 - 2000 
Langrennskomiteen: Torbjørn Skogstad (leder), Kari Mørkved Sylten (nestleder) 

Sindre Bergan, Per Morten Nyeng, Bjørg Sissel Kvannli,  
Marthe Kobbersletten Jensen  

Administrasjonen: Espen Bjervig, Ulf Morten Aune, Pål Rise, Asgeir Moberg (sak 
Høstmøte), Gro Eide (referent) 

Gjester: Hugo Bardo, styreleder Arktisk arena - Marit Gjerland, anlegg NSF. 
Northug AS.  

 
Saksnr. Sak 
 
01-18 
19/20 
 

 
Protokoll og agenda 
Godkjenning av agenda og protokoll fra LK-møte 17 - 1. september 2020. 
 
LKs vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok protokoll fra LK-møte 17 – 2020. 
 

 
02-18 
19/20 
 

 
Status sport og administrasjon 
Langrennssjef Espen Bjervig innledet vedr. sport og økonomi/marked. Ligger godt an mht budsjett. 
Aktiviteter gjennomgått frem til jul. Årsprognose 8.9 mill NOK. Økte inntekter etter budsjett, 
resultatkrav nedsatt 700.000. Lavt kostnadsnivå selv om drift blir normal. Uforutsette kostnader 
kan bli dyrere fly/overnatting grunnet pandemien, samt smittevernsmessig på samlinger og 
konkurranser. FIS har smittevernsprotokoll hvor nasjonene må betale mye selv.  
 
Adm.- og utviklingssjef Pål Rise innledet på bredde/utvikling/kompetanse. Per Elias Kalfoss kjører 
på med trener 3 og Audun Svartdal på trener-webinar. Det jobbes med utviklingstrappa som blir 
prioritert neste år. Involverer kretsene mtp post3-midler. Bra aktivitet på para mht dagsamlinger 
og rekruttering. Asgeir Moberg i 50 prosent rolle Troms Skikrets. Revisjon av trener 1 og trener 2. 
God aktivitet på trenerutviklingssiden - digitalt.  
 
LKs vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering.  
 



 
03-18 
19/20 

 
Langrennskomiteen orienterer 
Langrennskomiteens leder Torbjørn Skogstad orienterte om status politisk arbeid fra Skistyremøte 
23. september: Økonomien er bra etter august med 3.5 mill NOK i pluss. Skipolitisk dokument 
(SPD) må opp som sak i LK-møte for ny handlingsplan for langrenn med utgangspunkt i SPD. 
Northug AS-samarbeid vil bli sak i Skistyret da både Langrenn og Kombinert har avtale med 
Northug AS. Det er fra krets ønske om en koordineringsresurs for utviklingsarbeid i utviklings-
avdeling sentralt. Skiforbundet langrenn vil, i tråd med tidligere LK-vedtak, ikke sende deltagere til 
EYOF i Vuokatti, Finland 2021. Skistyret skal diskutere EYOF prinsipielt senere. Skistyremøtet ble 
informert om status knyttet til internasjonalt fluorforbud. Endelig beslutning i saken blir tatt i møte 
i FIS Council, 9. okt.   
 
LKs vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering.  
 

 
04-18 
19/20 
 

 
Høstmøtet 2020  
Langrenns høstmøte 2020 gjennomføres digitalt på Teams tirsdag 13. oktober kl 1800-2100.   
 
Administrasjonen foreslår følgende agenda: 

• Informasjon fra adm. 
• Informasjon fra LK 
• Terminliste/arrangementsgjennomføring 
• Sesonginformasjoner 
• Informasjon om NSF langrenns smittevernpolicy og smittevernberedskap 
• Fluorforbud – praktisk gjennomføring 
• Innkomne saker 
• Eventuelt 

 
LKs vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok foreslåtte agenda for Høstmøtet 2020. 
 

 
05-18 
19/20 

 
Fluor 
Langrennssjef Espen Bjervig orienterte om siste utvikling vedr. fluorforbud. Det er avgjørende hva 
FIS gjør. Det er fortsatt usikkerhet knyttet til testing. Det er derfor fortsatt uavklart om det blir et 
fluorforbud i vinter. FIS Council avgjør saken 9. oktober.  
 
LKs vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering og avventer videre arbeid til gjennomført FIS 
Council-møte 9. oktober 2020. 
 

 
06-18 
19/20 
 

 
Northug AS 
Langrennssjef Espen Bjervig innledet. Northug AS deltok under denne saken. Den aktuelle 
situasjonen ble diskutert med fokus på veien videre.   
 
LKs vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering og ba administrasjonen fortsette dialogen 
med Northug AS for videre behandling i neste LK-møte.  



 

 
07-18 
19/20 

Informasjon om Arktisk Arena Tromsø 
Styreleder Hugo Bardo, Arktisk Arena - Tromsø som arktisk hovedstad for vinteridrett - innledet. 
Vedlegg var utsendt LK i innkalling. Prosjektet etablert 2018. Ønsker ikke bare å bygge en 
hoppbakke, mye mer enn det. Forankret politisk og i skikretsene. Et gjennomsyret Nord-Norge-
prosjekt. Troms Idrettsråd toneangivende. Sametinget er viktig, de har stor befolkningstetthet, og 
har gitt positive signaler. Ambisjonen å skape et attraktivt arrangørsted innenfor nordiske grener 
for topp og bredde. Legge til rette for toppidrettsatsing. Paraidrett, yrkesfag og 
studiespesialisering. Kvaløysletta involvert som arena. God dialog med OLT og Universitetet i 
Tromsø. Dette skal gjøre det mulig at folk i Nord-Norge skal bli best i verden og fortsatt bo der. 
Planen er å starte regulering til sommeren. Finansiering skal jobbes frem godt på vei til sommeren.  

LKs vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering. 
 

 
08-18 
19/20 

 
Rulleski  
Landslagskoordinator Ulf Morten Aune ba om at en saksutredning på strategiske valg for 
organisering og prioritering av rulleskiaktiviteter 2021 ble utsatt til etter Høstmøtet 2020. 
 
LKs vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok å utsette saken til første LK-møte etter høstmøtet 13. oktober 2020.  
 

 
09-18 
19/20 

 
Eventuelt 

• Arbeidsmøte LK 12. oktober kl 1900-2100 som forberedelse til høstmøte dagen etter.  


